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Kaupunginvaltuusto 14.12.2020 § 109

Juha Punta teki seuraavan valtuustoaloitteen:

"Valtuustoaloite

Salon kaupungilta halutaan selvitystä Salon Palvelutalosäätiön asemasta
kaupunkikonsernissa, mitä on omistajaohjaus ja mitkä ovat tavoitteet
tulevaisuudessa ja voidaanko yhteistyötä tehdä hankintalakia rikkomatta.

Salon Palvelutalosäätiö sr
- Salon kaupungin ja salolaisten yhdistysten vuonna 1982 perustama
säätiö, jonka alkuperäisestä peruspääomasta kaupunki maksoi 92%.
Kaupungilla ei tuolloin ollut rahaa vanhusten asuntojen rakentamiseen,
mutta perustamalla säätiö, saatiin rahoitusta Raha-automaattiyhdistykseltä.
- Säätiön tarkoituksena on tarjota asuntoja ikäihmisille ja vammaisille Salon
kaupungissa.
- Säätiöllä on Piritan palvelukeskuksessa 49 asuntoa, Anisin
palvelukeskuksessa 41 asuntoa ja tällä hetkellä yhteensä 92 asukasta.
Piritan asukkaiden keski-ikä on 82 vuotta. Anisissa keski-ikä on 64 vuotta,
koska kehitysvammahuollon asukkaat ovat nuorempia. Hakemuksia
asuntoihin on 33 kpl.

Säätiötä tulee käsitellä kaupungin konserniyksikkönä, koska säätiön
sääntöjen mukaan
- Säätiön hallitukseen kuuluu puheenjohtaja ja kuusi muuta jäsentä. Salon
kaupunki nimeää puheenjohtajan ja kolme muuta jäsentä.
- Hallituksen jäsenten toimikausi on neljä kalenterivuotta, joka noudattaa
Salon kaupunginvaltuuston toimikautta.
- Päätökset tehdään yksinkertaisella ääntenenemmistöllä. Äänten
mennessä tasan ratkaisee puheenjohtajan ääni.
- Hallituksen jäsenille voidaan suorittaa osanotosta kokouksiin enintään
kulloinkin voimassa olevan Salon kaupungin luottamushenkilöiden
kokouspalkkiosäännön mukainen kokouspalkkio.
- Säätiön on ilmoitettava tilinpäätös, toimintakertomus ja
tilintarkastuskertomus tiedoksi Salon kaupunginhallitukselle.
- Säätiötä edustavat eli säätiön virallisen allekirjoituksen kirjoittavat
hallituksen puheenjohtaja ja toimitusjohtaja yhdessä.
Lisäksi
- Asukasvalinnat tehdään yhdessä vanhuspalveluiden palveluohjaajien
kanssa tai kehitysvammahuollon tukiasumisen ohjaajien kanssa
- Rahoitusta voimme hankkia vain kaupungin luvalla ja lainoihin tarvitaan
kaupungin takaus. Tällä hetkellä kaupungin takausvastuu säätiön lainoista
on 77.564,90 EUR (10/2020)



Säätiön toiminta
- Kaupunki on tukenut säätiön toimintaa avustuksilla perustamisesta
alkaen syyskuuhun 2019 asti. 2000-luvun alkupuolella avustus oli 160.000
EUR/vuodessa. Vuosina 2012-2019 avustus perustui lainanlyhennyksiin ja
oli keskimäärin 100.000 EUR/vuodessa. Avustukset on käytetty
rakennusten kunnossapitoon. Avustusten päättyminen vaikuttaa
pidemmällä tähtäyksellä rakennuskannan
kuntoon.
- Avustusten lisäksi säätiö on tuottanut ateriapalveluita kaupungin
ryhmäkodeille n. 100.000 eurolla/vuosi.
- Sosiaali- ja terveyslautakunnan kokouksessa 7.10.2020 päätettiin
irtisanoa sopimus säätiön tuottamista ateriapalveluista 30.4.2021.
- Anninkartanon, Supina-Ropinan ja Ylermin ateriapalveluiden loppuminen
vaikuttaa merkittävästi säätiön keittiön toimintaan. Korvaavaa myyntiä
pyritään etsimään, mutta huonoimmassa vaihtoehdossa

 säätiö joutuu irtisanomaan keittiön 4-henkisestä
henkilökunnasta 2 henkilöä

  säätiön asiakkaiden palvelut heikkenisivät, koska 2 henkilöllä
ruuan valmistaminen ei olisi enää mahdollista seitsemänä
päivänä viikossa. Myöskään Piritan palvelukeskuksen ruokalaa
ei olisi mahdollista pitää avoinna.
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Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallituksen
valmisteltavaksi.


